

國立高雄師範大學成人教育研究所徵才啟事

徵求專案助理教師一名

學經歷：

- (1) 成人教育相關領域
- (2) 已具教育部認可國內、外相關系(所)博士學位者
※具教學經驗、可英文授課、有國科會計畫或其他產學計畫者尤佳

聘期起始日：114年8月1日(採一年一聘)

一、初審：基本資料審查

檢附資料：

1. 最高學歷畢業證書影本(持外國學歷者需繳交外交部駐外使館認證過之國外學歷證件)
2. 身份證或護照影本
3. 履歷表(內容需包括學經歷、博碩士論文名稱及摘要、歷年著作目錄、專長領域及可開授課程之說明)
4. 代表作(至多三件)
5. 教學理念
6. 可開授課程與授課大綱(檢附三門)
7. 上開課程中，擇一門擬進行試教之科目提供授課中英文教學綱要

二、複審：面談與授課試教

日期：另行通知(擇合適者進行面談與授課試教)

三、申請資料收件：

收件截止日期：114年4月21日下午5時整

(所有資料寄/送達本所時間為憑)

寄件地址：802 高雄市苓雅區和平一路 116 號

成人教育研究所韓必霽所長收

洽詢電話：07-7172930 轉 1752 陳小姐

E-mail：tg@mail.nknu.edu.tw

(敬請提供日夜聯繫電話，申請資料如需退還，請加以註明，並附回郵信封)

Recruitment Notice for Graduate Institute of Adult Education of National Kaohsiung Normal University, Taiwan

Position:

Full-time Contracted Assistant Professor

Requirements:

Education & experiences:

- (1) Adult education and related fields
- (2) Ph.D. or equivalent degrees are recognized by the Ministry of Education

※The desirable qualifications of candidates may have: Seasoned teaching experiences, capacity of teaching in English, and funding from the National Science and Technology Council or university-industry cooperation projects.

Start date of appointment: August 1, 2025 (one-year renewable contract).

1. Preliminary review: Please provide the information below:

- (1) Photocopy of the graduation certificate of the highest degree (holding a foreign degree will need to submit the certified document by the embassy of the Ministry of Foreign Affairs)
- (2) Photocopy of ID card or passport
- (3) Curriculum Vitae (contents should include academic experience, title and abstract of doctoral and master's thesis, academic works list, and the field of expertise)
- (4) Up to three selected publications
- (5) Teaching philosophy.
- (6) 3 courses syllabi that applicant can teach.
- (7) In the above courses, please choose one course, provide the teaching syllabus in both Chinese and English, and demonstrate your instructional method when you become one of the selected candidates.

2. Review: interviews and teaching demo

Date: further notice

3. Application materials

Submission Deadline: 5:00 pm April, 21, 2025

Please send application materials to:

No.116, Heping 1st Rd., Lingya Dist., Kaohsiung City 802, Taiwan

Professor, Pi-Chi Han, Graduate Institute of Adult Education

Contact phone:+886-07-7172930 ext. 1752 Ms. Chen

E-mail: tg@mail.nknu.edu.tw

(Please provide contact information and a day and night contact phone number. If the application materials need to be returned, please indicate it and attach a retur